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INTERPELACJA 

w sprawie przycinki drzew, posprzątania i naprawy ulicy Botanicznej na 

odcinku od ul. Źródlanej do ul. Jagiellońskiej 

 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o przeprowadzenie przycinki drzew, 

posprzątania i naprawy ulicy Botanicznej na odcinku od ul. Źródlanej do  

ul. Jagiellońskiej. 

Z prośbą o interwencję zwrócili się do mnie okoliczni mieszkańcy, którzy 

chcieliby poprawy stanu nie tylko ulicy, ale i najbliższego otoczenia. 

Pierwszym problemem, który wskazali są mocno rozrośnięte korony 

drzew, które od wielu lat nie były regulowane. Coraz niżej opadające gałęzie, 

nad ciągiem zaparkowanych samochodów zaczynają budzić uzasadnione obawy, 

czy nie dojdzie do uszkodzeń pojazdów. Ponadto, z drzew lecą wszelkie 

materiały, które od dawna nie były sprzątane i zalegają przy jezdni – zwłaszcza 

na odcinku dwóch posesji (opuszczonych?), które również są zaniedbane  

i zaśmiecone. Proszę o uporządkowanie ulicy, jak i wezwanie właścicieli do 

utrzymania właściwego porządku na posesjach. 

Kolejną sprawą jest naprawa nawierzchni jezdni, która sporo wytrzymała 

podczas budowy dwóch nowych budynków wielorodzinnych. Mieszkańcy 

oczekują poprawy jej stanu i jednocześnie dziękują MZD w Częstochowie za 

zabezpieczenie chodnika przed dzikim parkowaniem. 

W załączeniu przesyłam zdjęcia. 
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